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ZÁPIS 
z 22. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 6. 11. 2017 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
 
Přítomno:   16 
 
 
Omluveni:  3-  MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 

 

Přišli později:   2 - JELÍNEK Milan, Ing. – 16:12 hodin, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – 16:31 hodin 

 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  LANG Vladimír, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. 

 
Návrhová komise:  LANG Petr, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing.,  

                               ŠTOLPOVÁ Marie 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
22. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 16 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvil Ing. Martin Procházka, Ing. MSc. Pavel 
Procházka a Tomáš Makovický. 
 
Starosta – program a materiál k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
doplněný materiál máte zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo nějaké 
doplnění k programu dnešního zastupitelstva? Nemá, nechám tedy hlasovat o programu. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  LANG Vladimír, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení:  LANG Petr, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr.,  

                                                                           ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
 
2. Interpelace 
 
Starosta – než dám prostor k přihláškám do bodu interpelace, tak mám pro Vás dvě informace. Dnes 
potvrdil Krajský úřad na den 29. listopadu 2017 návštěvu prezidenta České republiky pana Ing. Zema-
na v Moravském Krumlově. Návštěva bude probíhat, tak že v 13:30 hodin bude oběd, ještě budeme 
upřesňovat, kdo všechno se bude obědu účastnit, předpokládám vedení města. Následně bude s členy 
Zastupitelstva města a Radou města, byl bych rád, kdyby setkání bylo společné. Účast na tomto setká-
ní záleží na každém z Vás. Následně bude probíhat setkání s občany na nám. T. G. Masaryka. Samo-
zřejmě se panu prezidentovi dostane přijetí, jaké si prezidentský úřad zaslouží. Prvotní informaci máte, 
dostanete pozvánky, a také Vás poprosím, abyste na tu pozvánku reagovali, buď ano, nebo ne. Aby-
chom my mohli podle toho připravit program a nedostali se do pozice, v které bychom nechtěli být. 
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Druhá věc, v rychlosti, protože byly ukončeny některé investiční akce, zastavím se jen u některých 
z nich. Zvýšení bezpečnosti dopravy, kdy v Moravském Krumlově v této chvíli probíhá realizace 
opravy ulice Znojemská a chodníků. Připravuje se žádost na státní fond dopravní infrastruktury. Pro-
bíhá zpracování projektové dokumentace Ateliérem 99 na ulici Palackého, Růžová, Školní, Znojem-
ská, Okružní, Komenského a v této chvíli se řeší s Policií ČR. Probíhá zpracování projektové doku-
mentace na ulici Havlíčkova a propojení k Jatkám, ulice Havlíčkova je druhá lávka do Rakšic. Jedna je 
u Durdic a druhá na ulici Havlíčkova, napojení té oblasti. Probíhá zpracování řešení dopravní situace 
v lokalitě sídliště, kdy společnost Laboro atelier, s.r.o. z Chocně, prezentovalo analytickou část a do-
hodneme se na dalším postupu, bude předloženo k projednání. V této chvíli je sjednáno pracovní pro-
jednání projektantů z Atelieru 99 a Labora. Rád bych poděkoval všem, kteří se podíleli na rekonstrukci 
hřbitova v Rakšicích. Na dušičky bylo vše velmi zodpovědně nachystáno. Děkuji nejenom odboru 
regionálního rozvoje, ale rád bych poděkoval i Službám města za perfektní vyčištění všech hřbitovů.  
Bylo dokončeno víceúčelové hřiště v Rokytné, s tím, že je domluveno s Osadním výborem, že se bude 
domlouvat provozní řád hřiště. Dále se v Rokytné opravuje hasičská zbrojnice, kde je přidělena dotace 
ve výši 460 000,-Kč. Tady už jsou stručné informace, která Vám mohu sdělit v průběhu jednání. Ještě 
probíhá oprava střechy na zámeckém zahradnictví, kde byla přidělena dotace ve výši 323 000,-Kč. 
ZPĚVÁK Josef -  chtěl bych se zeptat, zda by nebylo možné u té zdi u tunelu dát nějaké zábradlí, 
protože tam chodí děti a aby tam nikdo nespadl. Je to ta zeď vedle tunelu z parku, bylo tam dřív křoví, 
a jak se dělá revitalizace parku, tak to vytrhali a není to zabezpečeno. Starosta - pan Čemerka, Ing. 
Stejskalová - domluvíme se na to. Pokud to dobře chápu, jedná se o vjezd do tunelu, nad ní je vjezd a 
nad tou zdí by mělo být nějakým způsobem zabezpečení. Podíváme se na to. Probíhá, teď tu informaci 
rychle nenajdu. Zpracovává se projektová dokumentace na opravu celého tunelu. V této chvíli je sta-
ticky vše v pořádku, ale kdo tudy procházíte, tak víte, jak ten tunel vypadá. Čili ho budeme muset za 
nemalé peníze opravit. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - já mám dnes spíš poděkování, jednak SmMK za 
ten odstraněný akát na ulici Nádražní, to bylo opravdu rychlé. Také chci poděkovat Radě, nebo já ne-
vím, kdo dělá ty kontroly úkolů z Rady města. Je to teď daleko přehlednější a myslím si, že tomu lépe 
rozumím než před tím. Nebo že tomu teď dobře rozumím, ne lépe. Starosta - dobře, to je pochvala pro 
pana tajemníka. Tajemník - ne to je Radě. Starosta - pochvalu přijímáte, děkuji.  
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta -  materiál byl vypracován na základě připomínek. Má  k tomu někdo připomínku? 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
Příchod – JELÍNEK Milan, Ing. – 16:12 hodin 
 
4. Revokace usnesení ZM – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
Starosta – bod čtyři Revokace usnesení, který vyplynul z předchozího bodu. Jedná se o aktualizaci 
nákupu speciálního vozidla, který nebyl řešen, takže si dovolím rovnou přečíst návrh usnesení.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města revokuje své usnesení přijaté na 16. ZM ze dne 12. 12. 2016 ve znění: ZM  
pověřuje RM komplexní administrací investice - nákup movitého majetku města: nového vozidla  
na svoz směsného a tříděného odpadu pro potřeby SmMK p.o., a to v plném znění. 
 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
5.    Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
       města 
 
Starosta – písemně se do diskuze přihlásil pan Mgr. Lang, dovolím si tedy přednostně odpovědět na 
jeho připomínky. Nejprve k usnesení č. 58 - Rada města schvaluje bod č. 1 - Dodatek č. 1 ke Smlouvě 
o dílo č. 7/2017 na akci „Rozšíření hřiště pro workout, ul. Ivančická, Moravský Krumlov“, obsahem 
dodatku je prodloužení termínu o 14 dní, kdy to bylo vyvoláno potřebami města Moravský Krumlov a 
proto došlo ke zdržení. Rada města schvaluje bod č. 12 - jaké byly náklady na „Den seniorů“ - celkové 
náklady na „Den seniorů“ byly 24 121,-Kč. Jaká bude cena za obnovu kamenného kříže, co je obsa-
hem dodatku? Jedná se o pozlacení a vyzvednutí toho kříže. Tajemník -  ten podstavec byl tím zasy-
páním té hlíny za tu dobu, co tam je zároveň s tou hlínou, tím pádem docházelo k degradaci toho ka-
menného kříže. Řekli jsme tedy, že se udělá podstavec a vyzvedne se trošku výš, aby nedocházelo 
k podmáčení. Ta druhá věc bylo pozlacení toho nápisu. Starosta - cena za obnovu kamenného kříže 
byla 79 619,-Kč. Rada města v usnesení č. 59 bod 1 schvaluje výsledek poptávkového řízení na akci 
„Odvlhčení části objektu budovy MěÚ, nám. Klášterní 125, Moravský Krumlov“ - jedná se suterén, 
kde jsou archivy. Pan tajemník má připravenou odpověď. Tajemník - jestli si pamatujete, tak jsme 
tady prováděli rekonstrukci úřadu, vnitřního pláště a potom v návaznosti na speciální odvlhčení těch 
spodních částí a ve spojitosti na rekonstrukci kanalizace toho nádvoří. Když jsme to udělali, tak se to 
vyřešilo, ale bohužel ta vlhkost jako taková, kterou jsme sušili vysoušeči, tak jsme na to teď už tak 
dobře, že jsme pomáhali vysušit okolí okolo. Teď podle odborníku jde o to, že ta vlhkost v tom našem 
archivu půjde zamezit pouze tím, že se udělá ta obrácená osmóza pomocí elektrických přístrojů. Takže 
budeme vytlačovat tu vlhkost z těch zdí do okolí, snižovat. Toto je ten systém, který jsme my nyní 
pořídili, abychom odvlhčili ty archivy převážně stavebního úřadu a finančního odboru. Vlhkost je tam 
tak vysoká, že bychom ty tiskopisy, která tam jsou nebo ty dokumenty, které tam jsou uchovány, neu-
držely v životním stavu. LANG Petr, Mgr. - takže nejde o nic stavebního. Tajemník - ne, jen se po-
řídí přístroje. Starosta - děkuji za odpověď.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení z 58. schůze Rady města konané dne 5. 9. 2017 
- Usnesení z 59. schůze Rady města konané dne 19. 9. 2017 
- Usnesení z 60. schůze Rady města konané dne 3. 10. 2017. 

 
 
6.      Rozpočtová opatření č. 22 - 24/2017 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – představuje materiál.  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 22, 23 a 24/2017 provedená Radou 
města Moravský Krumlov. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele: 
         - navýšení příspěvku na provoz o částku 30 tis. Kč pro příspěvkovou organizaci města  
Základní škola Moravský Krumlov, nám. Klášterní 134, Moravský Krumlov 
         - navýšení příspěvku na investice a snížení příspěvku na provoz o částku 135 tis. Kč  
pro příspěvkovou organizaci města Základní škola, Moravský Krumlov, nám. Klášterní 134,  
Moravský Krumlov. 
 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 

7.    Aktualizace OZV města o místních poplatcích - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  

Starosta –  navrhuji způsob projednání, tak že pokud nebudou připomínky k návrhu vyhlášky můžeme 
ji schválit a pokud připomínky budou, tak budou zaznamenány, zapracovány a následně bychom o této 
vyhlášce hlasovali na příštím jednání Zastupitelstva města. V této chvíli je tato vyhláška k seznámení. 
Aktualizace v těchto jednotlivých částech lze bez jakýchkoliv problémů provést. Nemám k tomu 
žádný komentář, zahajuji tedy rozpravu  ptám se na Vaše připomínky. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - já 
se budu zabývat poplatkem za užívání veřejného prostranství. Já jsem tady už minule otevřela nějakou 
připomínku o tom, že máme v té vyhlášce poplatky za užívání veřejného prostranství zahrádek 
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sloužícíh k občerstvení a že ty zahrádky zpoplatňujeme nájmem nebo jsme zpoplatnili nájmem. Dívala 
jsem se na vyhlášky i jiných měst, jako je Znojmo, Pohořelice, Miroslavi, Ivančic. Ta města to mají 
řešeno, tak že buďto jim ty poplatky za zahrádky úplně chybí,  mají je tam vyloučené a pravděpodobně 
potom  používají ten nájem. Nebo to pak mají uděláno tak, že když tedy mají poplatek za užívání 
zahrádky, tak v článku osvobození mají doplněno z poplatku jsou osvobozeni, ti poplatníci, kteří jsou 
zpoplatněni nájmem. Čili buďto nemám vůbec zahrádky nebo když už je mám a vybírám z nich nájem, 
tak je to tam napsáno jako v osvobezení. Což si myslím, že je správnější, protože když bych měla 
poplatek vybírat, a nevybírám, tak je to asi horší než když tam napíši, že osvobozuji. Tajemník - ta 
vyhláška, jak jsem tady říkal již několikrát má v podstatě dvě části. Jedna část je něco o příjmech, 
které se přijímají do rozočtu města a druhá část je regulativní, tzn., že by měla nutit občany,aby ty 
zábory, když o nich mluvíme o záborech používali či využívali co nejméně nebo pokud možno v co 
nejkratší době. Abychom neměli místo chodníků, komunikací nějakou dráhu, nechodili mezi nějakými 
skládkami, vyhýbali se třeba reklamám, potažmo nějakým lešením. Tahle ta věc není tohle to, ale je to 
o poplatních. Poplatky jsem se Vám tam snažil popsat jsou příjmy, v některých případech 
zanedbatelné, ale je to právě v tom, že to je v těch částech regulační poplatek. Ty lunaparky tady 
nejsou zase tolikrát často, nemusíme takhle zbytečně vydělávat. Třeba restaurační stolky, zahrádky - 
poplatky byly postaveny na 3,-Kč/m2 na den, kdybychom to snížili na 1,-Kč, a to je nejmenší částka 
jakou můžeme v těch poplatcích používat. Myslím, že by to nebylo ani nic proti provozovatelům, já 
tady nikoho nevidím z provozovatelů zahrádek. Může se to udělat i jiným způsobem. Nerad bych 
skladbu našich poplatků zbytečně rušil. Tzn., že bychom některé ty poplatky vyškrtávali. Nyní nejsou 
a ony se objeví, jako regulační mechanizmus v případě nějaké žádosti. To ani nevíte, že tady někdo 
přijde, že chce něco udělat a my mu na základě této vyhlášky ten jeho záměr, ne že by zrušíme, ale že 
řeší jiným způsobem to co chtěl. Tento způsob je daleko jednodužší pro míň zatěžující pro město. 
Nerad bych, aby z vyhlášky byl „trhací kalendář“ a ty poplatky my z nějakých důvodů rušili. Starosta 
- já to zkusím vysvětlit ještě jinými slovy. Ta vyhláška je sestavena podle nějaké filozofie a ta se tady 
již stala zvyklostí. Všichni se na ni naučili reagovat a pracovat podle ní. My bychom neradi, 
samozřejmě tu vyhlášku lze celou změnit, překopat, ale pak se na ni budeme učit reagovat. V této 
chvíli ten poplatek za ty předzahrádky je tam řešen, je poměrně jasný. Můžeme pro to udělat to, že 
položíme dotaz na Ministerstvo vnitra, která varianta je lepší. Jestli zanechat stávající variantu, která 
nám vyhovouje. Chápeme všichni ten rozdíl, o kterém tady pan tajemník mluvil? Jestliže někdo 
vysype fůru písku na chodník a nechá ji tam jeden den, tak to nikdo neřeší, když si to poklidí. Když to 
tam však nechá jeden měsíc, tak už je to zábor veřejného prostranství a je to spíše jako represivní, aby 
to co nejdříve odklidil. Předzahrádka tento charakter nemá, proto jsme to řešili tímto způsobem. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - já jsem tam minule navrhovala i to snížení, ale já chci spíš jenom zeptat. 
Když tam máme poplatek za zahrádky, my ho nemusíme vybírat? Tajemník - když ho tam máme, tak 
ho tam máme. S tím, že. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – tak bychom měli chtít po každé zahrádce  
1,-Kč/m2 za den a to my chceme? Starosta – a to my chceme. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – my to 
opravdu vybíráme? Já se jenom ptám. Tajemník – nyní ne, je to v tom návrhu. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – já se jenom ptám. Minule tam bylo napsáno. Starosta – ano. předzahrádky platí. Tu 
taxu mají. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – tak to jsem minule nepochopila, že za zahrádky platí i nájem. 
Místostarosta – ne, pokud vím, tak se platí buď nájem nebo jenom poplatek. Je ta možnost, co říkala 
paní Kocábová změnit to na to, že to je možno v osvobození, pokud se domluví přímo se SmMK nebo 
Radou města na nájmu, tak to bych tam možná dal. Starosta – proto říkám, zeptáme se, jakým 
způsobem je to lepší do vyhlášky zavést. Tajemník – když tomu takto říkáte, to je samosprávná 
působnost a tohle nám Ministerstvo vnitra nebude radit, co je lepší. Jenom posuzuje, jestli ta vyhláška 
je v souladu se zákonem, což se snažíme napsat, že je. V tom rozšíření toho osvobození poplatníka, 
který tam má nájem tam můžeme dát. Musíte se rozhonout dát malou částku nebo osvobození. 
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KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – mě se jedná opravdu jenom o to, že když se platí 1,-Kč nebo bylo 5,-
Kč, 3,- Kč, to už je jedno, já jsem navrhovala to snížení, tak se to opravdu platí. Pak už si myslím, že 
by neměli platit nájem. Kdežto minule bylo u Ivanky, že ta platila nájem a neplatí, tedy tenhle ten 
poplatek. Co má teď přednost? Tam mělo být napsáno. Tajemník – paní Kocábová. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – zkuste se, zeptat právníka. Tajemník – tady jde o to, co Vy chcete podporovat. Jestli 
chcete podporovat zahrádky na náměstí, tak to řešte nějak. Protože jste měli stávající vyhlášku, která 
tu podporu nebyla, tak Rada města to vzala do ruky, ano třeba možná na hraně zákona, dobře. Řekla, 
že to budeme řešit nájmem. Takže si musíte Vy sami zastupitelé vybrat, co vlastně chcete. Buď na to 
náměstí ty lidi nacpat, připoutat a ne zbytečně zatěžovat podnikatele, kteří na to dojdou nějakým 
nájmem nebo nějakým poplatkem, nebo to tedy zpoplatnit na tvrdo, že chcete vydělávat. Nejde to 
nechávat na úřad. Starosta – takto to jistě nikdo nemyslel. LANG Petr, Mgr. – já mám jednu věc, 
chtěl jsem se zeptat. To užívání veřejného prostranství je tam bod vyhrazení trvalého parkovacího 
místa pro nákladní vozy a autobusy. Po městě poměrně vidívám docela často parkovat autobusy a 
nákladní vozy, platí někdo tento poplatek za to trvalé parkovací místo pro nákladní vozy a autobusy. 
Tajemník – co já mám informaci, tak na pozemcích, které jsou města jsme nikdy nevynahrazovali 
parkovací místo pro nějaký autobus nebo nákladní vozidlo. Starosta – ve městě Moravský Krumlov je 
zákaz parkování těchto aut. Mají vyhrazená parkoviště, tehdy do bylo v areálu OSP, ČSD, nyní to má 
pan Novotný, v areálu tam na halách, přesně si a další místa již nepamatuji. Pokud parkují ve městě, 
tak to řeší ve spolupráci s Městskou policií. Zhodou okolností byl za mnou dnes jeden řidič kamionu, 
kde má parkovat, odkázal jsem ho tedy na Městskou policii. Je to řešeno a tohle to je třeba řešit 
s velitelem Městské policie. LANG Petr, Mgr. – druhou věc mám ohledně ubytovací kapacit. Tam na 
návrh, a nechci z toho dělat panu tajemníkovi trhací kalendář, jak říkal. Tady ty ubytovací kapacity, 
protože ten výběr je nízký, je to někde kolem 10 000,-Kč a ještě spojené s administrativou, pro toho 
kdo poskytuje to ubytování. Musí ještě vést knihu, neříkám, že je to něco složitého. Je na zvážení 
zastupitelů, jestli by nebylo vhodné. Starosta – my jsme, rozumím tomuto poplatku, té připomínce 
k tomu. Byl uveden na co nejnižší míru, v jeden moment tady nebyly žádné ubytovací kapacity. My 
jsme byli rádi za nějaké lůžko, které tady vzniklo. Můžeme se na to konkrétně podívat, promyslet to, 
jestli k tomu máte nějaký návrh. Poprosím Vás o písemné sdělení toho návrhu, aby se tím Rada města 
mohla přímo zabývat. LANG Petr, Mgr. – zrušili jsme poplatek ze vstupného, tohle to je něco 
podobného. Starosta – já nevím jaký máte návrh k tomu. Není problém se tím poplatkem zabývat. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ještě jsem měla jedno, definice veřejného prostranství. Já už jsem 
předtím upozorňovala, je to asi půl roku zpátky, že máme veřejné prostranství definováno jako seznam 
parcelních čísel. Podle mého je to dosti zrádné v tom, že když město něco prodá nebo koupí, tak říkám 
zase jsem se inspirovala místními vyhláškami ostatních měst. Všichni tam mají uvedeny ulice, jako 
parcelní čísla tam opravdu nemá ani Znojmo.  No prostě, to co jsem Vám tady jmenovala, případně 
některá ta města mají ještě mapku, kde je třeba červeně nebo nějak barevně zdůrazněno na kterých 
těch místech, co je myšleno tím veřejným prostranstvím. U těch pracelních čísel je velké nebezpečí i 
to, že bychom měli i tu vyhlášku prakticky každý rok novelizovat podle toho, jak se změní parcelní 
čísla. Tajemník – aby se s tou vyhláškou pracovalo, že se na ní nyní dlouho nepracovalo, to je pravda. 
S tím, že to mělo býta aktualizováno, jak jste řekla před x měsíci. Když jsem se na to ptal na 
Ministerstvu vnitra, tak to doporučuje pouze seznam ulic, který je veřejně přístupný. Nikoliv 
odvolávky na katastr, list vlastnictví nebo na něco dalšího. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já bych se 
přikláněla k tomu, abychom tam neměli parcelní čísla, abychom tam měli seznam ulic. To je můj 
návrh. Tajemník – to tam je, v příloze. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já bych tam ty parcelní čísla 
nedávala, stačil by jen ten seznam ulic. Starosta – děkuji za připomínky a zhrnu je do tří základních 
poznámek. První poznámka – probereme téma  předzahrádky, probereme téma zrušení poplatku za 
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ubytování a místo parcelních čísel uvést názvy ulic. Podíváme se na to, Rada města projedná a příště 
předloží.  

 
Návrh usnesení: 
ZM odkládá své rozhodnutí ve věci schválení v souladu s § 84 odst. 2, písm. h) zákona č.  
128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku města č. 1/2017,  
o místních poplatcích s účinností od 1. 1. 2018. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Příchod - KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – 16:31 hodin 
 
 
8.     Vstup města do spolku „ZnojmoRegion“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
Starosta – město Moravské Krumlov je v této chvíli zastoupeno ve dvou spolcích. Nebo v jednom 
spolku, který se víceméně zabývá turistickou destinací Znojemsko, jmenuje se to Znojemsko regionál-
ní rozvoj. Z tohoto spolku město Znojmo vystoupilo a k mojí velké potěše jsem byl zvolen předsedou 
tohoto spolku. V letošním roce Jihomoravský kraj vyhlásili dotační titul, nevím jak to přesně naformu-
lovat, kde bude podporovat společnosti, v níž je destinační společnost ZnojmoRegion. Znojmo tento 
spolek vytvořilo a nějakým způsobem potřebuje počet lůžek, potřebuje nějaké území, počet obyvatel 
atd. Všechno je popsáno v těch stanovách. Radu města navštívil zástupce Znojmo, pan Mgr. Ludvík a 
informoval Radu města o cílech a smyslu tohoto sdružení. Zároveň informoval, nebo setkali jsme se 
s ředitelem Znojemské Besedy panem Mgr. Koudelou, který nás informoval, je statutárem tady této 
organizace. My jsme jednak na Znojemském regionálním rozvoji, jehož se účastní města Miroslav, 
Jevišovice, Višňová, Dobšice, Kuchařovice, je tam přibližně 10 – 12 obcí z celého znojemského regi-
onu dohodli na tom, že se pokusíme najít činnost pro tento spolek, jehož největším know - how (nou-
hau) je, že má vzniklou historii v roce 1997a rušit tento spolek je mnohem jednodušší než ten spolek 
udržet při životě. Platíme tam členský příspěvek 30,-Kč na obyvatele. Umíme to v našem rozpočtu 
najít, v návrhu rozpočtu tato částka je. ZnojmoRegion, vstupní poplatek je v této chvíli 40 000,-Kč pro 
město Moravský Krumlov a na zbývající měsíce listopad, prosinec se domluvím na nějakou částku. 
Pro příští rok je tam nějaký poplatek na činnost. My jsme se domluvili na tom, nebo návrh zní, pokud 
vstoupíme do tohoto spolku, tak s tím, že se uvidí, jestli má skutečně pro město Moravský Krumlov 
nějaký význam. Význam spočívá v tom, že v rámci této destinační společnosti bychom měli propago-
vat zámek plus aktivity, které se v Moravském Krumlově dějí. Tzn. především významná spolková 
činnost v oblasti kultury. Pokud s tou činností nebudeme spokojeni, tak my uzavřeme vstup na dobu 
určitou, na příští rok. Pokud uvidíme význam, že to má pro město Moravský Krumlov, tak prodlouží-
me na dobu neurčitou a pokud to ten význam mít nebude, ukončíme. Zároveň, pokud se nenajde náplň 
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pro Znojemský regionální rozvoj, je ÚZUS zástupců obcí v tomto spolků tzn. starostů ukončí  činnost. 
To bychom měli vědět do konce roku 2017. Rada města toto projednala a doporučuje Zastupitelstvu 
města vstoupit na rok 2018 do této destinační společnosti. LANG Petr, Mgr. – jsem se díval to těch 
materiálů, které byly předloženy k tomuto bodu – členský příspěvek 40 000,-Kč, zajišťují základní 
propagaci na veletrzích a webových stránkách, což by podle mého názoru dokázalo Městské kulturní 
středisko v pohodě zvládnout a zajet na veletrh a propagovat Krumlov. Webový stránky máme svoje 
zpracovaný, když někdo bude chtít, tak se na ně podívá. Starosta – to právě ne. Nemyslím, promiňte, 
že Vám skáču do řeči, budu na to hned reagovat. Účast na veletrhu stojí, jenom do Brna, Znojemský 
regionální rozvoj 150 000,-Kč. Ta účast na tom veletrh spočívá v tom, že Vám dají prostor a Vy si tam 
dělejte, co chcete na tom prostoru. Musíte nakoupit vybavení, udělat stánek a musíte udělat na čtyři 
dny nějaký program. To není tak, že by to Městské kulturní středisko nezvládlo, ale je to velmi finanč-
ně náročné.  Proto se propaguje Znojemský regionální rozvoj, letos, nebo spíš na rok 2018, nyní zva-
žujeme, zda na to máme peníze v rámci toho regionálního rozvoje anebo jestli půjdeme pod prezentaci 
Jihomoravského kraje a pak tam nebudeme mít stánek, ale bude tam jeden stolek, panel. LANG Petr, 
Mgr. – pokud je to takto nákladné a v dnešní době ty veletrhy všeobecně upadají, bych řekl. Většina 
lidí, si myslím, aspoň z mého okolí hlavně jedou všechno přes internet. Pokud budeme mít dostateč-
nou propagaci na internetu, tak nám to bude stačit a je to dle mého názoru vyhozených 40 000,-Kč. 
Zkusit to na jeden rok, možná, proč ne, ale já bych proti tomuto a vůbec bych do spolku nevstupoval. 
Starosta – tam je důležité vnímat ještě jednu věc. Jeden z hlavních argumentů od pana Mgr. Ludvíka 
bylo, že tuto společnost nezakládají obce, ale zakládají ji její podnikatelé např. Vitanovský – Agentura 
Bravissimo, Mgr. Lukáš David, Ubytování Dyje, Vranovská pláž, Znojemský pivovar, Znovín Zno-
jmo. Nepředpokládám, že by založili podnikatelé něco, jenom proto, aby město Znojmo mělo „hezké 
oči“. LAN G Petr, Mgr. – já jsem se díval, že oni tam nabízejí jako spolupráci i dalším podnikatel-
ským subjektům za 10 000,-Kč, že je budou také nějakým způsobem propagovat. Nevidím, tady v tom 
spolku z mého pohledu nějaký přínos pro nás. Zastupitelé ať se rozhodnou jak chtějí, ale za mne ne. 
Starosta – proto na tohle.  Nejdřív diskuze, prosím. Místostarosta – samozřejmě město může dělat 
všechno možné proto, aby se lépe propagovalo, a jsou tady určitě nějaké rezervy. Jde o to, že do 
Krumlova asi málokdo přijde na to, aby tady strávil den, dva, týden. Jde o to, aby se ta dnešní společ-
nost soustředila na to, aby do celého toho regionu natáhla více lidí a na více dnů. Tzn., že když přije-
dou do Znojma, aby ve Znojmě zjistili, že také můžou přijet do Krumlova. Je to jakási spolupráce me-
zi těmi jednotlivými regiony a ty klienty, návštěvníky udržela co nejdéle. A proto má nějaký smysl se 
dávat dohromady. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jsem chtěl jenom jednu větu. Na to, aby tady někdo přijel 
na jeden, či více dnů musí předtím, než začne to město propagovat, musí mít proč jet. Já zatím nevi-
dím úplně moc těch věcí, proč by sem ten člověk měl jet. Ať budeme ten Krumlov propagovat či ne. 
Myslím, že na to jdeme obráceně. To je vše. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – jestli jsem to dobře pocho-
pila. Vstupní poplatek – výše poplatku je stanovena v prvním roce činnosti spolku ve výši celoročního 
členského příspěvku daného člena. Takže když vstoupíme, tak my zaplatíme vstupní poplatek, a kro-
mě toho je členský příspěvek se platí na jeden kalendářní rok. My zaplatíme jak vstupní poplatek, tak i 
členský příspěvek. Rozumím tomu dobře? Starosta – nerozumíš. Já jsem to řekl, možná nesrozumi-
telně. Zaplatíme 40 000,-Kč vstupního poplatku a za rok 2017 bychom zaplatili pouze dohodnutou 
částku, která je v této chvíli 2 000,-Kč na měsíc. Je to tak, že jsme si to předjednali. Samozřejmě ne-
bude platit celý rok 2017, když je konec roku 2017. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – tady to je takto na-
psáno, že od 1. 7. 2017 se platíme 50% ročního členského příspěvku. Starosta – já to řeknu ještě jed-
nou a potřetí. Máme předjednáno, že zaplatíme adekvátní částku, která odpovídá roku 2017. Vzhledem 
k tomu, že je dneska 6. listopadu zaplatíme dva měsíce a předjednány jsou 2 000,-Kč, za rok 2018 to 
bude již 40 000,-Kč. Čili nás to vyjde, pokud to nebude mít žádný efekt na 82 000,-Kč. V této chvíli se 
přimlouvám za vstup do této společnosti. Mohli bychom tam nějaký efekt vidět. KOCÁBOVÁ Hele-
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na, Ing. – ještě jsem si všimla, jestli mohu. Oni mají, tedy Valná hromada potom stanoví i služby, 
které budou bezplatné a za které se budeme platit, jsem z toho pochopila. Nikde jsem se nedočetla, co 
jsou ty základní služby.  LAN G Petr, Mgr. – tam jsou ty čtyři propagace – zprostředkování nějakých 
návštěv. Jsou tam vypsaný čtyři, pět bodu takových. Starosta – v této chvíli, abyste vnímali tu věc. 
Nepřítomní nemají nikdy pravdu, tzn., jestli se tady bude rozhodovat o Znojemsku a Moravský 
Krumlov je jedno z nejvýraznějších lokalit Znojemska a zároveň Brněnska. Bylo by vhodné v tomhle 
spolku být účastno. Podporuje to Jihomoravský kraj a předpokládá se, že podporu cestovního ruchu 
v rámci Jihomoravského Zastupitelstva půjde právě přes tyto destinační společnosti. Nechávám za tím 
tři tečky. Já v této chvíli tuto diskuzi přeruším a rád bych Vám něco ukázal. Já jsem navštívil Muzeum 
Pragua, pošlu Vám k nahlédnutí tento leták Automuzeum Praga, v Praze pana Příhodu. Možná jste 
zaznamenali v televizi s tím, že pan Příhoda v této chvíli nemá uplatnění pro sbírku svých veteránů. 
Jedná se o staré veterány, auta, archívy plus další věci, které k té sbírce náleží. Jedná se potom o další 
sbírky, artefakty a je toho neuvěřitelné množství. Byl bych rád, kdybychom se nad tím nějakým způ-
sobem zamysleli. Já v tom vidím docela velký přínos, potenciál, že by se tato sbírka dala využít. V této 
chvíli Vám ukazuji osm fotek, které jsem tam rychle vyfotil (starosta popisuje fotografie). Právě pro-
tože má silný archiv, velký archiv a knihovnu, tak je to ve sbírkách UNESCO. V této chvíli se 3,5 roku 
do tohoto objektu nesměl pan Příhoda podívat, protože se jednalo o nějaké rodinné spory. Do kterých 
vstupovat nebudeme, tato v podstatě auta jsme schopni v nějaké rychlé době vystavit, zkulturnit a zpří-
stupnit. Jedno z těch aut, co je na tom letáčku, je vídáváno na. JELÍNEK Milan, Ing. – to by se pře-
vezlo do Krumlova? Starosta – ano. Vídáváte to všechno v seriálu První republika, a v tomto seriálu 
ta auta běžně jezdí. Jezdí ta auta i v seriálu Četnické humoresky. Já to nějakým způsobem neuzavírám. 
Jenom konstatuji, že lze v tomto velmi rychle jednat a právě proto by to mohlo být velmi přitažlivé pro 
skloubení s výstavou, která na zámku v této chvíli je. Prosím, co Vás napadá? ŠIROKÝ Karel, Bc. – 
jsem milovníkem veteránů. Jenom jestli někdo přemýšlel, jak ty auta do toho zámku dostaneme? Jestli 
už tam někdo pozval statika, jestli to ty stropy tam vydrží? Starosta – to vidíte, že to jsou (fotografie 
aut). Toto je auto hasičské, toto je auto úklidové stavební město. To není tak, že bychom do rytířáku  
vystavili 30 aut. Je to tak, že auta mohou být vystavena pouze v tunelu, kde se vejde 10 až 12 aut. 
Sbírkového materiálu pouze v autech je kolem 70, pak je neuvěřitelné množství, když to nazvu příslu-
šenství, které je potřeba k tomu převést. Spíš jde jenom o tu myšlenku, jestli je pro Vás nějakým způ-
sobem zajímavá, pak se o ni pojďme bavit dále. Je potřeba k tomu mít halu, kde bude vystaveno další 
věci. Na zámku bude gró té výstavy, kde by bylo něco z těch archívů, něco z té knihovny a ty nejhezčí 
auta. V této chvíli vnímejte to, že lze tímto způsobem jednat i o té destinační společnosti. Nyní se vrá-
tíme ke vstupu města do destinační společnosti, má k tomu, ještě někdo něco? KOCÁBOVÁ Helena, 
Ing.  - ještě se zeptám. V tom návrhu usnesení je, že ho budeme delegovat. Protože i podle těch sta-
nov. Starosta – já jsem chtěl nejdřív probrat, jestli vstoupíme nebo ne, a potom budeme delegovat 
pana místostarostu. Pokud Zastupitelstvo deleguje někoho jiného.  LANG Petr, Mgr. – já bych dele-
goval Vás. Vy máte tolik zkušeností z jiných spolků. Starosta – nejdříve probereme vstup či nevstup. 
V této chvíli bych byl raději, kdyby město Moravský Krumlov pro začátek v tomto spolku bylo a pak 
vyhodnotilo, zda to má pro nás má význam či ne. Oni musí tu destinační společnost založit k nějakému 
datu, a to bylo myslím k 30. říjnu 2017, a proto dala Rada města stanovisko, že doporučuje Zastupitel-
stvu schválit. Proto to nyní projednáváme, kdyby Rada neřekla neschválit, tak nezaloží destinační spo-
lečnost. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. -  nevím, jestli je to slovíčkaření, ale jestli by tam nemělo být 
doplněno, že říkáme na zkušební dobu 1 roku. Starosta – to bude součástí těch dokumentů. Pokud 
nezaplatíme členský příspěvek, tak automaticky zaniká naše členství. Místostarosta – jenom krátkou 
poznámku. Samozřejmě, ta destinační společnost pokud má být na tom území založena musí obsaho-
vat nějaké množství těch obyvatel toho regionu. Moravský Krumlov je proto dost významný, aby ta 
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destinační společnost mohla vůbec vzniknout, takže i z tohohle důvodu je důležité, aby tam Moravský 
Krumlov byl.  
 
 Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 84 odst. 2, písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích,  
ve znění pozdějších předpisů, přistoupení města do destinační společnosti ZnojmoRegion z.s., se  
sídlem: Obroková 1/12, 669 02 Znojmo s účinností od 7. 11. 2017 a zároveň pověřuje starostu  
města podpisem příslušných dokumentů. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 2 -  LAN G Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
      Zdrželi se: 1 - LANG Vladimír, Ing. 
 
 
Starosta – byl bych raději, kdyby byli delegováni i jiné osoby. Vy jste to řekl jako svůj návrh, pane 
magistře? LANG Petr, Mgr. – já navrhuji Vás. Starosta – prosím Vás projevte někdo zájem o tuto 
funkci.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje stanovy spolku ZnojmoRegion z.s., se sídlem: Obroková 1/12, 669  
02 Znojmo v předloženém znění a za svého zástupce ve spolku pověřuje: starosty města  
Moraský Krumlov Mgr. Tomáše Třetiny.                     
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, ZIEG-
LER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc., TŘETINA Tomáš, Mgr. 
 
ŠIROKÝ Karel, Bc. – můžu se zeptat ještě na jednu věc? Že Zastupitelstvo města schvaluje Stanovy 
spolku, Vy jste je někdo četl, ty Stanovy? Starosta, zastupitelé – jsou v materiálu. Starosta- je potře-
ba vnímat to, že Zastupitelstvo města jakoukoliv změnu Stanov ve všech spolcích musí schválit. 
K výstavě té Pragy se pokusím předložit nějaký dokument, který by, pokud v této chvíli není nějaký 
zamítající návrh, tak jak by to postupovalo, že to nebude zadarmo.  
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9.    Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci dotačního programu  
       „Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy v Jihomoravském kraji“ – předkládá Mgr.  
       Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – vybudování zpevněné cyklostezky kolem Týnského rybníka a pověřila odbor regionálního 
rozvoje (dále ORR) zajištěním zpracování projektové dokumentace ke stavebnímu povolení vč. souvi-
sejících inženýrských činností. Městu byla přiznána dotace ve výši 2 miliónů korun a my ji nyní přijí-
máme. Do konce roku 2018 bude realizováno. V rozpočtu města je na cyklostezku pamatováno část-
kou 3,5 miliónů korun.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje realizaci investiční akce „ Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické 
dopravy v Jihomoravském kraji“ a finanční spoluúčast města v roce 2018. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
v rámci dotačního programu „Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy v Jihomoravském 
kraji“, se subjektem: Jihomoravský kraj, IČ 70888337, Žerotínovo nám. 449/3, 601 82 Brno, na 
realizaci projektu „Cyklostezka kolem Týnského rybníka - vybudování nové cyklostezky“, ve výši 
2 mil. Kč, v předloženém znění. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
10.   Zadávací řízení pro podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce zadávanou v užším řízení dle 
        § 52 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Stavební  
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        úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov - stavební práce“  –  předkládá Mgr.  
        Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – představuje materiál. LANG Petr, Mgr. – díval jsem se toto, má být podlimitní veřejná  
zakázka, ale díval jsem se, že to je nad nějakých 11,5 miliónů korun a podlimitní zakázky jsou do 6  
miliónů. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí odboru regionálního rozvoje (dále jen ORR) – to jsou  
zakázky malého rozsahu těch 6 miliónů. To je podle zákona o zadávání veřejných zakázek. LANG  
Petr, Mgr. – nadlimitní jsou nějakých 130 miliónů. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – ano.  
LANG Petr, Mgr. – my jsme mezi tím. Ještě druhá věc, my to zadáváme v užším podlimitním a proč  
nemáme otevřené? Má to nějaký důvod? Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – …., kterou jsem  
vysoutěžili. LANG Petr, Mgr. – to navrhla, ta právní kancelář.  Místostarosta – je to v užším, ale to  
neznamená, že to není otevřené. LANG Petr, Mgr. – já vím, ten rozdíl tam je jakoby podobný. Jen se  
ptám, z jakého důvodu jsme zvolili takové. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jsem se chtěl zeptat na něco  
podobného, takže na to spíš navážu. Proč soutěžíme soutěžitele, proč si to nesoutěžíme sami? Starosta  
– je to standardní. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já to jenom dokončím. Většinu stavebních zakázek, aspoň  
co jsem si tady všiml, soutěžíme normálně sami a proč zrovna tuhle tu zakázku, která mi nepřijde  
v ničem zásadně jiná a ani v ceně. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – je jiná, že je podlimi- 
ně dle zákona o zadávání veřejných zakázek. My většinou soutěžíme zakázky, které jsou mimo režim  
zákona. Nemají tak přísná pravidla, nemá dotační titul apod., to je právě ten rozdíl. ŠIROKÝ Karel,  
Bc. – já vím, že to je rozdíl. ŠIROKÝ Karel, Bc. – tzn., že se to nemůžeme naučit. Místostarosta – 
 jenom krátce. Je to tady jakoby zvyklost, že máme ve městě, co jsem tady nastoupil, tzn. zakázky ma- 
lého rozsahu si tady v absolutní většině administrujeme sami. Zakázky, které jsou v režimu záko- 
na příp. jsou ještě spjaty s dotací, což je tento případ, tak se snažíme řešit s tou firmou, která tu za- 
kázku administrovala i v rámci přihlášení do dotačního titulu, tak aby to bylo všechno provázané,  
a aby u toho byli od začátku. Jde o to, aby komunikovali i oni s tím dotačním orgánem. Mají na to  
znalosti, mají na to kapacity na rozdíl od nás. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jenom prostě vím, z vlastní  
zkušenosti, že administrátor veřejné zakázky se dřív soutěžil s jasným výsledkem a cílem, proto se  
soutěžil. Dnes se od toho ustupuje a většinou se snaží všichni, pokud to lze, chápu, pokud to jsou něja- 
ké složité věci, že se tou administrací musí nějakým způsobem prokousat někdo, kdo to umí. Ale mě  
to nepřijde až tak super složitá záležitost. Nic víc, nic míň. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já bych se  
jenom přiklonila k tomu, že město opravdu nemá kapacity na to, aby si tyhle ty zakázky řídilo samo.  
Když tam jsou dotace a našla by se tam chyba i v tomto výběrovém řízení, tak přicházíte o dotace.  
ŠIROKÝ Karel, Bc. – vy jste zaměstnanec města, že? KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ne nejsem, ale  
pracuji v tom. Vím, o co jde. Starosta – děkuji za připomínky.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Zadávací dokumentace pro podlimitní veřejnou zakázku na sta-
vební práce zadávanou v užším podlimitním řízení dle § 52 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, v platném znění, s názvem Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Mo-
ravský Krumlov - stavební práce“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
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PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc. 

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
Starosta – jen upozorňuji, že pokud bude úspěšná žádost na ZŠ Ivančická, tak to bude probíhat stej-
ným způsobem.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města administrací výběrového řízení na veřejnou zakázku 
„Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov - stavební práce“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc. 

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
 
 
11.    Projekt Místní akční plán rozvoje vzdělávání regionu moravskokrumlovsko (MAP) – předkládá  
         Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – zde je předložen materiál zpracovaný Ing. Brückovou, vedoucí odboru školství a kultury 
(dále jen OŠK) a Ing. Stejskalovou, vedoucí ORR. Tento projekt navazuje na již probíhající MAP, 
projekt MAP I. Zároveň tomu předcházel ještě jiný projekt a vše je popsáno v podstatě v tomto mate-
riálu. Jedná se o to, že pomáháme realizovat pro školy v regionu věci, které, nebo jinak. Pomáháme 
spolufinancovat pedagogy, asistenty, psychology plus ještě nějaké další materiály, které ty školy vyu-
žívají.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapojení města Moravský Krumlov jako žadatele a realizátora  
navazujícího projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání regionu moravskokrumlovsko dle  
připravované výzvy Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání MAP II + Implementa- 
ce MAP I, 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
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Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
12.   Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
        organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta –  tento materiál je administrativní povahy. Představuje materiál.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov v celkové pořizovací ceně 
10 319,-Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
13.   Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
        organizaci ZŠ Ivančická – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – představuje materiál. Jenom konstatuji zvýraznění služeb ve školní kuchyni.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci ZŠ Ivančická v celkové pořizovací ceněn 118 822,-Kč. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
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LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
14.    Odkup pozemku od společnosti ANERO a.s. – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostaros- 
         ta města 
          
 
Starosta – pan místostarosta předkládá materiál, uděluji mu slovo. Místostarosta – děkuji, tento 
 materiál zde máme již po několikáté. V září k tomu tady byly nějaké dotazy, čiliž se materiál pozdr- 
žel. Bylo tam předkupní právo jedné společnosti, bylo ukončeno a po projednání s Mgr. Palátovou,  
kdy bude toto předkupní právo ukončeno, proto to předkládáme na dnešním jednání. Jak již bylo řeče-
no, skladovací prostory Služby města Moravský Krumlov (dále SmMK) se ztenčují, ať už je to škola 
v Rakšicích nebo je to tady sýpka ve městě. Je vhodné do budoucna přesunout, pan ředitel plánuje 
přesunout veškeré své aktivity na Technickou a zahradní správu a tento areál leží ve velké blízkosti. Je 
tedy vhodné tento areál pořídit a následně tam zrealizovat SmMK pokud se nerozhodneme jinak. 
V návaznosti na dnešní jednání. Starosta – ne, pan ředitel by to asi nedal. LANG Petr, Mgr. – jenom, 
abych vysvětlil svůj postoj. Ze začátku jsem podporoval tuto věc a hlasoval jsem pro. I já se občas 
mýlím. Došel jsem k názoru, určitě je potřeba, aby SmMK měli skladovací prostory. Kvůli tomu jsme 
prodávali školu. Mě, ale přijde, že společnost ANERO s tím hodně spekuluje a snaží se nás natáhnout. 
Ty pozemky, jak už bylo, podle 3,5 miliónů korun mají hodnotu a oni to nikomu jinýmu neprodají. 
V tuto chvíli já budu proti. Neříkám, kupme to, ale ne za 4,5 miliónů korun. Takže potom budu hlaso-
vat proti. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já si tedy, taky myslím, že je to dost peněz. Chci se zeptat na jinou 
věc. Jestli při jednání se společností ANERO nešlo třeba dohodnout, že kupní cenu bude uhrazena 
z vlastních zdrojů ve lhůtě nejpozději do 15-ti dnů. Já si myslím, že když tam není žádný jiný zájemce, 
tak že šlo na tom trošku vy profitovat, tím, že šlo dát třeba 15- ti měsíční splátky. Myslím si, že když 
nemají kam, že my se rozhodneme, že to koupíme a minimálně na tohle mohli přistoupit. To město to 
mohlo míň bolet naráz. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já řeknu, že ta cena se mi zdá také přemrštěná, 
když si myslím, že firmu ANERO ke snížení, my jako město vzhledem k tomu fopa nebo jak to říct 
loni, předloni kvůli těm Vietnamcům asi my nepřinutíme. Spíš mně na téhle té věci vadí to, že je to 
prostor v záplavovém území řeky Rokytné. Chtěl jsem se zeptat, to by mělo být jako sklady? Nic jiné-
ho. Místostarosta – asi předáme slovo panu řediteli. p. Čemerka, ředitel SmMK  - momentálně se 
s tím tady se schvalovala i s tím záměr prodeje rakšické školy, protože na to nebyly peníze, tak se ře-
klo, že se musí prodat škola. V této škole momentálně veškerý materiál se skladuje na zahradě. My 
potřebujeme materiály schovat někam pod střechu. Tím, že to máme venku, tak ať už povětrnostní 
vlivy atd. nám spoustu věcí ničí. Skladovací prostory, které jsme měli v rakšické škole, tak se nedaly 
využít celoročně. Nedalo se tam zajet, není tam zpevněná plocha. Kdežto tady v celém tom areálu je. 
Ta cena, která tam je 4,5 miliónů, tak neříkám, že je to málo. Pro Vaši informaci začali jsme někdy na 
jaře licitovat na 6,5 miliónech. Dostali jsme se na 4,5 a z toho jednání pana Šádka a vůbec té společ-
nosti, možná by to neprodali, ale myslím si, že jsou takový spekulanti, že je nic momentálně nenutí, 
aby to prodali. My nějaké ta prostory potřebujeme. Já v současné době nevidím v Moravském 
Krumlově, Rakšicích apod. žádný prostor, který bychom mohli k této činnosti využít. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – ještě, jestli mohu. Mluví se tady o nějakých posypových materiálech. Nevím, jestli je 
vhodné v záplavovém území skladovat třeba posypovou sůl nebo takovéto věci. Ing. Kamil Raboň, 
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vedoucí odboru životního prostředí (dále OŽP) -  v záplavovém území je zakázáno skladovat od-
plavový materiál. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – proto budeme muset pravděpodobně hledat něco jiné-
ho. Toto je můj názor a myslím si, že bychom měli cítit i ekologicky. Pak si myslím a nepředpoklá-
dám, že bychom ty stavby pojišťovaly, byl by problém, protože ty stavby jsou v záplavovém území. 
ŠIROKÝ Karel, Bc. – já si také myslím, že je to moc peněz. Je to prostě, a jestli se pletu, tak ať mě 
někdo opraví. Je to nevytápěná, v podstatě skladovací plocha, obyčejná ocelovka, omlácená vlnitým 
plechem, když to přeženu. Když budu mít, kde to halu postavit, tak jich je na internetu mrak., monto-
vaných. p. Čemerka, ředitel SmMK  - jestli do toho můžu ještě vstoupit, tak je pravda 1,10,20 hodin. 
takže nějaká pevněná plocha, přístupová cesta jenom na tu parcelu Vás vyjde víc, jak pole celý ten 
areál a vůbec nemluvím o tom, že dostupnost z TaZky. My, když to budeme dělat, byl tady návrh třeba 
na halách atd. Já, když tady zaparkuji … vlečku, kterou když teď půjdete, jak to tam stojí, jak to pře-
kládáváme, když chceme vytáhnout nějakou věc. Mělo by to mít nějakou štábní kulturu, abychom ne-
museli startovat tři vozidla, když z toho chceme něco vytáhnout. ŠIROKÝ Karel, Bc. – tomu všemu 
rozumím. To jsme nemuseli prodávat škola, abychom. p. Čemerka, ředitel SmMK  - s tím jsme do 
toho šli. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já ne, já jsem byl proti. p. Čemerka, ředitel SmMK  - ten návrh, tam 
byl. Projednalo se to na finančním výboru. Máme nějakou kapacitu, prostory, které nevyužijeme, tak 
se jich zbavujeme. Ta škola začala praskat, sedalo to. Tak se toho zbavme a budeme mít nějaké peníze. 
Teď jsme na to získali peníze a najednou. Příští rok se chystá projekt na obnovu té budovy TaZky, víc 
jak 60 % sypeme z vlastních zdrojů nebo chceme si to hradit. Budu dělat rekonstrukci budovy, budu 
tam všechno mít. ŠIROKÝ Karel, Bc. – hutní montáže skončily. p. Čemerka, ředitel SmMK  - 
vezměte si, že já tady budu mít traktor a vlečku, budu něco potřebovat. Traktor mi pojede na hutní 
montáže atd., to si myslím, že je trošku. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – asi lepší polohu nenajdeme. KOČÍ 
Irena – nekupuje se jen hala, ale i ty pozemky. p. Čemerka, ředitel SmMK  - nikdo se nepozastavo-
val, že se rakšická škola prodává za tyto peníze. ŠIROKÝ Karel, Bc. – to není to stejné, to je obytná 
budova a to hala. Starosta – já se to pokusím někam posunout. Všichni vnímáme pozitiva a negativa 
tohoto návrhu. Pozitivní je – budeme mít, kde uskladnit veškerou techniku plus materiály. Druhá věc 
je kupuje pozemky uprostřed města. Negativní je – vysoká cena za tuto transakci. Teď jde o to, bavíme 
se o tom skoro rok, takže by bylo dobré, kdybychom už nějakým způsobem rozhodli. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – můžu mít ještě dotaz? Mně se jedná o ty posypové materiály. Technika a to všechno já 
beru, jsem přesvědčená, že ANERO s cenou dolů nepůjde. Traktory, vlečky nechť to tam stojí, ale 
jedná se opravdu o ty soli a ten písek, že je to v záplavové oblasti. Starosta – pane řediteli, to máte 
jak? Čemerka, ředitel SmMK  - to máme na kotelně nahoře u koupaliště. Na tu zimní údržbu nepřed-
pokládám, že v momentě, kdy tady bude mrznout atd., tak že by přišla nějaká záplava. Část toho posy-
pového materiálu pro Vaši představu, loni při tom počasí jaké bylo, dali za posypovou sůl 132 000,-
Kč, 60 000,-Kč stojí jeden kamión. To se spotřebuje, takže část bychom měli na sídlišti a část tady. Po 
čase by nám ty přejezdy, protože nějakou práci děláme tady, v Rakšicích. LANG Petr, Mgr. – jenom 
dotaz na pana Ing. Raboně. To tam nemůže být vůbec nikdy nebo za nějakých podmínek? Ing. Kamil 
Raboň, vedoucí OŽP – já se musím podívat do map, protože je rozdíl záplavové území a aktivní zó-
na. Nesmí se skladovat odplavitelný materiál. Samozřejmě jsou výjimky, pokud by bylo potřeba na 
nějakou přechodnou dobu, kdy ta záplava nehrozí, když nebude mrznout apod. Nějaké množství mate-
riálu, který lze operativně odvézt, tak ano. Tohle určitě problém není. Místostarosta – v této chvíli, to 
kupujeme zejména pro tyto účely. Je otázka, jak dlouho tam ta nevzhledná budova blízko zámku vydr-
ží. Také je otázka, jaké bude následné využití v x letech, bude to naše území, které my můžeme ovliv-
ňovat. Je vedle autobusového nádraží, je vedle Technická a zahradní správa. Pokud se ukáže jako ne-
vhodné, pan ředitel ji pak musí nějakým provozním řádem upravit, které části tam budou skladovány. 
V této chvíli to bude sloužit k těmto účelům. V budoucnu tam může vzniknout úplně jiný záměr. Ty 
možnosti tam jsou otevřené. Pak můžeme hledat jiné prostory, případně stavebniny, vedle jestli se bu-
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dou někdy prodávat. V této chvíli ty prostory nemáme a je dobré je zajistit. Toto se jeví, jako jedno 
z nejvhodnějších řešení, ano i mně se to zdá drahé. Já jsem těch jednání se společností ANERO  pro-
vedl mnoho. Nemyslím si, že by byli schopni s tou cenou ještě cuknout, chtěli jsme do toho zahrnout 
ještě jiné pozemky, které tady mají, a prostě to nejde. Nejde to, ty jednání probíhali několikrát, tahle 
cena je prostě výsledná. Pojďme hlasováním se vyjádřit, jestli ano, nebo ne. Ať můžeme postupovat 
dál a ať to ví i pan ředitel.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par.č. 1733/2, druh pozemku zastavěná plocha a 
nádvoří o výměře 3 333 m2 včetně stavby bez č.p./č.e., par. č. 1733/3, druh pozemku zastavěná 
plocha a nádvoří o výměře 553 m2 včetně stavby bez č.p./č.e., par. č. 1733/8, druh pozemku za-
stavěná plocha a nádvoří o výměře 98  m2 včetně stavby bez č.p./č.e., par. č. 432/2, druh pozem-
ku ostatní plocha o výměře 355 m2, vedené na LV 45 pro obec a k.ú. Moravský Krumlov za cenu 
4 500 000,-Kč od subjektu ANERO a.s., Jungmannova 750/34, Praha 1, IČ 28771869 a pověřuje 
starostu města podpisem příslušných smluv. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 2 -   LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

      Zdrželi se: 1 - KOCÁBOVÁ Helena, Ing. 
 
 
15.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
Starosta – představuje materiál.  
 
1.   Výmaz výhrady práva zpětné koupě 
Manželé požádali o výmaz výhrady práva zpětné koupě k pozemkům par.č. 646/26, par.č. 646/44 a 
par.č. 646/45 v k.ú. Mor. Krumlov. Pozemky jsou vedené na LV 4645 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. 
Vlastníky původního pozemku se stali na základě kupní smlouvy se zřízením výhrady zpětné koupě a 
předkupního práva ze dne 9. 12. 2015, s právními účinky vkladu ke dni 17. 12. 2015. Výhrada zpětné 
koupě uvedená ve smlouvě v čl. VII. odst. 5. byla zřízena na dobu určitou do doby, než bude přísluš-
ným úřadem vydáno pravomocné rozhodnutí o povolení užívání stavby rodinného domu postavené na 
pozemku. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit výmaz výhrady práva zpětné koupě 
z důvodu splnění podmínky ve smlouvě a může být proveden výmaz na příslušném LV, po schválení 
bude na katastrální úřad zasláno Potvrzení o zániku práva podepsané starostou města. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výmaz výhrad práva zpětné koupě k pozemkům par.č. 646/26,  
par.č. 646/44 a par.č. 646/45 vedených na LV 4645 v k.ú. Mor. Krumlov ve vlastnictví manželů 
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z důvodu splnění podmínky v kupní smlouvě spočívající ve vydání kolaudačního souhlasu, 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 

2.    Pozemky 
Spol. M.K. QUATRO žádá o prodej nově vzniklého pozemku par.č. 3113/6 o výměře 57 m2, jak je 
uvedeno v geomet. plánu č. 2772-29/2017, který vyhotovil Ing. Pexa. Pozemek par.č. 3113/6 byl oddě-
len z pozemku par.č. 3113/2 o celkové výměře 315 m2, druh pozemku – ostatní plocha, vedený na LV 
10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Dále žádají o prodej nově vzniklého pozemku par.č. 3114/1 o 
výměře 61 m2, jak je uvedeno v geomet. plánu č. 2787-70/2017, který vyhotovil Ing. Pexa. Pozemek 
par.č. 3114/1 byl oddělen z pozemku par.č. 3114/1 o původní výměře 99 m2, druh pozemku – ostatní 
plocha, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Rada města doporučila zastupitelstvu 
města schválit prodej pozemků po předložení znaleckého posudku, který stanoví cenu obvyklou, ke 
které bude připočtena příslušná sazba DPH. Znalecký posudek č. 2400, který vyhotovil Ing. Milan 
Jelínek určil cenu obvyklou za pozemek par.č. 3113/6 ve výši 147,30,-Kč/m2, což činí cenu prodáva-
ného pozemku celkem 8 396,10,-Kč. Pozemek par.č. 3114/1 ohodnotil cenou obvyklou ve výši 
265,14,-Kč/m2, což činí cenu prodávaného pozemku celkem 16 173,54 Kč.  
LANG Petr, Mgr. – já bych se vrátil k minulému Zastupitelstvu, kdy tady měla paní Ing. Kocábová, 
takový dobrý návrh. Když od někoho kupujeme parcelu, i část potřebujeme, zpravidla ji kupujeme 
celou, protože pro prodávajícího je to výhodnější. Když někdo kupuje parcelu od města, tak si větši-
nou kupuje jen část, která se mu hodí. V některých případech by podle mě bylo lepší, kdyby se prodaly 
celé. To se týká zrovna tohoto případu. Ta parcela je jasná, část okolo chodníku toho QUATRA, to 
bysme prodat nemohli a ten cíp, který chcou koupit ten nám k ničemu není a M.K. QUATRU to asi 
pomůže, proč jim to neprodat. Ta druhá parcela, chcou z 99 m2 61, zbývá tam úplně malinká část ně-
kde za plotem, která městu k ničemu nebude, tak ať si to koupí celé. Proč jim prodávat část a nám tam 
zbyde taková nudlička něčeho, nevyužitelná. Neříkám, že na tom vyděláme, ale zbytečně se to roz-
kouskovává. Teď bych určitě už nebyl proti, protože by se musel dělat nový odhad. Bylo by to zbyteč-
ný. Příště, když vstoupíme do jednání s nějakým subjektem nebo spíš nějaký subjekt s námi, tak už mu 
navrhnout, aby to koupil celé. Starosta – slyším ten apel, rozumím mu. Dovolím si, ale zopakovat, to 
co jste říkal na konci. V této chvíli je to už nějakým způsobem před dokončením. Nevracel bych to do 
nějaké zpětné, a nechal to tak. Následně budeme zvažovat. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 3113/6 o výměře 57 m2 vzniklém dle geo-
met. plánu č. 2772-29/2017, který byl oddělen z pozemku par.č. 3113/2 o celkové výměře 315 m2 a 
pozemek par.č. 3114/1 o výměře 61 m2 vzniklém dle geomet. plánu č. 2787-70/2017, který byl od-
dělen z pozemku par.č. 3114/1 o původní výměře 99 m2 vedených na LV 10001 pro obec a k.ú. 
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Mor. Krumlov za cenu obou pozemků 24 570,-Kč + DPH, tj. celkem 29 730,-Kč spol. M.K. 
QUATRO, spol. s.r.o., Okružní 399, 672 01 Mor. Krumlov, IČO: 49977482. Poplatníkem daně 
z nabytí nemovitých věcí je kupující.  
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku z evidence SmMK do evidence majetku města.  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
16.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
a)     Žádost o změnu položkového rozpočtu - předkládá ZUŠ a DDM Moravský Krumlov, p.o.,  
        Školní 139, 672 01 Moravský Krumlov 
 
Starosta – zároveň zde máme poděkování ZUŠ. 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje změnu položkového rozpočtu Smlouvy o poskytnutí dotace 
z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 subjektu: Základní umělecká škola a Dům 
dětí a mládeže Moravský Krumlov, Školní 139, 672 01 Moravský Krumlov, IČ: 70841675 na 
pořízení hudebních nástrojů a příslušenství k nim ve výši a složení uvedené v žádosti ze dne 23. 
10. 2017 a pověřuje starostu města jejím podpisem.    
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
17.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
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18.   Diskuze  
Starosta – zahajuji diskuzi a nejprve se táži z řad Zastupitelů. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – jak jsem 
procházela ty vyhlášky různých měst, tak jsem u některých narazila na vyhlášku týkající se používání 
pyrotechniky. Chtěla jsem se zeptat, jestli byste také neuvažovali o tom. Nevím, jestli máte také ten 
pocit, že. Tajemník – vyhláška je řešena ve dvou předpisech. To je na používání na Silvestra a potom 
tam je zákaz používání pyrotechniky na fotbalových. To máte tady v rámci, na sportovištích. Starosta 
– ještě jednou. Zákaz pyrotechniky používání je regulován na Silvestra, ve chvíli kdy někdo pořádá 
ohňostroj, tak to musí oznámit, protože tam jsou různá bezpečnostní opatření a je zákaz používání py-
rotechniky na všech sportovištích ve městě Moravský Krumlov. ŠIROKÝ Karel, Bc. – jenom, aby 
tady zbylo, co ještě ti lidi můžou. LANG Petr, Mgr. – já jsem jenom chtěl říci, ubírejme poplatky a 
snižujme administrativu. Starosta – tady jde ohledně té pyrotechniky, šlo o to, že jeden z klubů účas-
ten v okresním přeboru výrazně požívali pyrotechniku a bylo to velmi nepříjemné a devastující. Ob-
čan – tady jste probrali řadu věcí nesmírně důležitých. Co se týká vlastního života obyvatelstva, tak 
jsem tady slyšel dva příspěvky, které jsou vysoce relevantní. To je příspěvek pan Zpěváka a příspěvek 
paní Ing. Kocábové, protože to se týká přímo bezpečnosti občanů. Já se budu snažit na tohle navazo-
vat. Budu ovšem možná poněkud ostřejší. Upozornil bych takto, já vycházím ze zákonů téhle republi-
ky a Vy jako Zastupitelé jste skládali slib, že budete tento zákon dodržovat. Jestli je neznáte, tak to je 
Vaše věc a aby se tady pak třeba někdo šklebil, že. Jde o věci, které vyplívají ze zákona a vyhlášek. 
Takže já tady navážu na ten vysoce relevantní příspěvek pan Zpěváka. Není tady jenom jedno místo, 
které je nebezpečné. Další nebezpečné místo je zámecký park. Tam padá střešní krytina, tam nahoře 
vidíte díry a dole střešní krytinu. Je to nesmírně nebezpečné, a pokud by to třeba zrovna trefilo nějaké-
ho Zastupitele, který si schvaloval vykoupení zámku, tak se nic neděje, ale většina je nevinných. Další 
věcí, Vy to asi nebudete znát, ale pan Zpěvák určitě ano. Je to, hele naproti tunelu je chodník. Od toho 
chodníku vede komunikace, ke garážím, které jsou u toho mostu. Tam je prosím Vás několik metrů 
prostorů, tak tam je sráz nebo vertikála dolů. Tam kdysi bývaly nějaké zámecké skleníky a tam, kdyby 
se rozběhlo nějaké děcko, tak spadne z výšky několika metrů. Tam zapotřebí zábradlí a je smutné, že 
si toho nikdo nevšiml. Takže to by byla místa nebezpečná, kde jde prakticky o život, jo. Dál, říkal 
jsem to tady už dávno a skutečně. My jsme třeba jako občané jednoho paneláku žádali třeba o zame-
zení hluku, to že je tvořen psím štěkotem, vůbec nezáleží. Ze zákona je to prostě hluk. Tyto zóny se 
rozšířily a bylo to zamítnuto s tím, že psi reagují na podněty. Civilizace je o tom, že nemůžeme reago-
vat na podněty, jak si přejeme. Jinak bysme tady neseděli a lítaly by tady nějaké defenestrace. Takže 
asi takto. Jatky byly zrušeny, teď pobíhá tam skutečně bestie (ukázka psího štěkání). Je to mnohem 
horší já tady nemohu štěkat jako čokl. Jdete stovku metrů, potom přejdete po chodníku dál a pes pře-
běhne na druhou stranu a spustí opět to, co jsem se Vám tady snažil akusticky předvést. Dojdete na 
zastávku autobusu a pokračuje to dál. Mluvil jsem s tím správcem a on s tím nic dělat nebude, co mu 
je po tom. Další takové, zvláštní je třeba Husova 292. Jdete kolem mateřské školky, tam že nejenom to 
psisko štěká, ale vyběhne i nad plot a ty sliny Vám padají přímo do vlasů. Škoda, že tam nechodí pan 
starosta. Toho by rovnou rafl za ucho, pokud by neměl sebou nějakého zmocněnce, že jo. Zřejmě tam 
nikdo z Vás nechodí. Místostarosta – já, ano. Občan – takže asi takto. Další věcí, kterou, teďka už 
pozor. Vy jste si koupili zámek a já nechci slyšet, že na tohle nejsou prachy. Je tady řada rozbitých 
chodníků a komunikací. Zrovna před mým panelákem 324, je chodník rozbitý vpředu, je chodník roz-
bitý vzadu. Nikdo to nezpravuje. Několik let žádáme, aby se tam prokopala stružka, protože tam stojí 
voda. Čekám, nic se neděje, že jo. Jsem přesvědčen, že kdyby pan Čemerka měl dostatek peněz, tak to 
zařídí naprosto z fleku. Takových chodníků vidíte celou řadu, jako ostudu. Jako skutečně relevantní, 
považuji situaci na chodnících u školky Husova. Jde o školní zařízení. Běžte se tam podívat, tam když 
naprší, tak ten beton je tam tak nadrolený a šlapali byste tam kaluže. Zřejmě v pořádku. Chodník před 
tou školkou je zarostlý, kachličky vymlácené apod. Škola Ivančická, běžte se tam podívat. Jak jsou 
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tam vydrolené ty betony. To je tak dobrý pro dětské koleno. Když by tam sebou nějaké děcko švihlo, 
tak bude sedřené až na kost. Takových míst je tady celá řada. Další před Poliklinikou, taky dlažba, 
která nestojí zanic. Je tady řada komunikací, které se mají dělat, a já předpokládám, že na to peníze 
jsou, když se koupil zámek, který. V tomto případě se jedná zejména o část Rakšickou. Vždyť tam 
některé ty štreky, V Domcích se to jmenuje, vypadají jak ve středověku. Jsou tam zbytky asfaltu, kdy-
by tam byl nějaký archeolog, tak by nějaký vydrápal. Od předminulé bouřky, ne od této, co byla v létě 
je rozbité zábradlí u rakšické lávky, které nikdo nehodlá zpravit. Když jdete tam z toho konce rakšické 
lávky, kudy zřejmě z Vás nikdo nechodí, tak prosím pěkně, když naprší tak se brodíte kalužemi a bah-
nem. Je tam jakási dřevěná lávka, která zřejmě nepatří městu, o kterou se taky nikdo nestará. Měla by 
se tam vybudovat, akorát nějaký dobrý člověk občas na vlastní náklady tam přibije pár fošen. Koupí si 
prkna, koupí si hřebíky za svoje a hezky to opraví. Starosta – pane profesore, promiňte, že Vám sko-
čím do řeči. Já na to musím samozřejmě reagovat. Je škoda, že jste nepřišel zavčas na dnešní jednání 
Zastupitelstva, protože o tom jsem informoval hned na začátku všechny zde přítomné. Já to zopakuji. 
Vy mluvíte o ulici Ivančická. Ulice Ivančická nebo chodník před ZŠ Ivančická na ulici Ivančická 
v rámci projektu IROPU je podaná žádost a čekáme na výsledek podané žádosti. Na tento chodník je 
zde pamatováno. Dále jste vzpomněl na chodníky na ulici Husova, Sídliště, Znojemská. Zde je zpra-
cováván generel, který řekne jakým způsobem má probíhat, celá doprava. Nejenom na sídlišti, ale i 
v celé této čtvrti, na ulici Zahradní, na ulici Husova, na ulici Rakšická, na ulici před Vaším zmíněným 
domem, jak se bude vyjíždět ze sídliště. Budou se opravovat všechny chodníky v lokalitě sídliště. Dal-
ší věcí je ulice Havlíčkova, tzn. Vámi zmiňována rakšická lávka. Opakuji ještě jednou, je zpracováván 
projekt Ateliérem 99 na celkovou revitalizaci tohoto přístupu do Rakšic. Občan – je to úžasné, ale já 
mluvím o současné situaci, která trvá několik let. Starosta – to se asi nedomluvíme. Já reaguji úplně 
stejně. Já Vám říkám, na situace, která je reaguje toto Zastupitelstvo tím, že jsou připravovány projek-
ty a bude podáno žádosti o dotace v nejbližším možném termínu, kdy to bude možné. Občan – no 
dobře. Říkám, že to je už delší čas tohle. Já nehovořím o tom, že se to stalo včera. Toto mělo být řeše-
no, dávno bez ohledu na generel. Tady jde o okamžité opravy, několika čtverečních metrů. Na to ne-
potřebujeme generel. Starosta – takhle to není, pane profesore. Pokud opravím chodník, 4 m2, tak je 
to oprava, která je naprosto k ničemu. Na sídlišti je problém s celkovou dopravou, problém automobi-
lová doprava, chodci a cyklodoprava. Nelze to nějakým způsobem flikovat. Je potřeba to mít řešeno, 
tak jakým způsobem se zvýší místa pro parkování, jakým způsobem se zvýší bezpečnost chodců, ja-
kým způsobem zde budou pěší zóny nebo ty odpočinkové zóny. Tato diskuze probíhá přibližně už rok. 
S tím, že do konce roku bude tento generel zpracovaný. Toto Zastupitelstvo se tím bude zabývat. 
Možná jste si nevšiml, ale v jiných částech města se chodníky postupně opravují. Úplně stejně devas-
tující chodník je v Polánce, kde se povedlo z  80% chodníky opravit. Výstavní čtvrtí se z mého pohle-
du stává Rokytná, která je z 85% opravena. Příští rok se tam bude opravovat hřbitov. Můžeme se takto 
bavit o ulici Rakšická, o ulici Nádražní, která jest problémem a která není v našem majetku. My ne-
můžeme opravit chodníky na této ulici, protože čekáme na projektovou dokumentaci a finance, které 
schvaluje Jihomoravský kraj, v jejímž je majetku tato komunikace. A takto mohu pokračovat. Občan 
– děkuji Ti velice, Tomáši za odpovědi. Někdy se říkalo, že moje generace bude žít v komunismu. Až 
to bude někdy za x let, tak mi to je fantasticky platný. Protože kdyby tam bylo shrabování sněhu, za 
naším barákem je ten chodník rozbitý tak,že kdybych tam jel tak shrabu kachličky. Já naprosto nesou-
hlasím, generel sem, generel tam. Ty 4 m2 se opravit dají, ne, že je to na houby. Dělalo se takhle 
vždycky, prostě to šlo. To je generel, generel. Jestli tady máš nějaké papíry, tak já si je tam nacpu, 
abych nemusel šlapat do prohlubní. Dále, je výborné, že se bude řešit doprava, protože o té jsem chtěl 
hovořit. Doprava je taková jaká je, s tou se nedá nic dělat. Co se rozmohlo je parkování po chodníku. 
Já jsem měl několik konfliktů. Věřte mi, že mě to už nebaví, abych obcházel vozidla, který jsou zapar-
kované na chodnících. Abych se vyhýbal psům, kteří jdou po protější straně. Valná část obyvatel nebo 
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většina obyvatel Krumlova jsou slušní lidé. Je tady fůra asociálních darebáků, kteří si prostě dělají, co 
chtějí. Valná část vodí pejska, ne po své straně, po které má jít, ale aby šel po trávníku. Jenom tady 
k těm konfliktům. Třeba ještě v lednu tohoto roku jsem viděl, jak městský policista dokumentuje vozi-
dlo zaparkované před barákem 323. Několik dní na to jsem měl konflikt, protože jsem tam šel, byl 
leden, tma a jdu po tom chodníku, že. Fáro na chodníku, zapnutý motor a reflektory, které Vám vypa-
lují oči. Zavadil jsem řidičovi o zrcátko a ten vyjel. Tak jsem po něm vyjel taky samozřejmě, verbálně, 
a z něho vylezlo, já tady čekám. Teď jsme u toho, valná část řidičů, říkám ne většina, ale jsou takový, 
kteří parkují na chodníku a tvrdí, že na někoho čekají. Mám tady policejně zdokumentovaný případ, 
kdy Městská Policie na kterou jsem se obrátil. Zas jeden takový trouba, zaměstnanec Městského úřa-
du, takže taky. Ten mi zaparkoval přímo pod okny, s běžícím motorem, že. Když jsem ho vyzval, ať 
toho nechá, tak mi řekl, že on může, když zapnu jakési světlo. Přejdu k poslednímu konfliktu, který 
nastal v sobotu. Zase třeba tam u té trafačky, také řidič na chodníku. Pochopitelně já jdu po pravé stra-
ně, jakožto mám chodit po pravé straně. Tak zase, jsem se před tím pánem zastavil a dívám se. On po 
mě vyletěl, že, ty, ty,ty, táhni do prdele, než ti rozbiju držku. Jsme v Krumlově, takže tady je to celkem 
běžná debat. Prát se s nikým nemůžu, vrazil bych do chlapíka kudlu. Mám tady navíc dvě díry, protože 
ze mě lezou střeva. Takže já se prát nemůžu. Z hlediska právního principu vyššího vrazit do darebáka 
kudlu je naprosto v pořádku, z hlediska justičního asi ne, že. Abych se k tomu vrátil, tady dochází 
k takovémuto konfliktu. Já mám totiž dojem, že Městská Policie tohle řešívala, už to neřeší. Dvacáté-
ho, jak byly volby, byl před barákem 323, abych hovořil konkrétně 323 a 322, tam to bývá nejčastěji. 
Teď jsem zase u těch chodníků, ty chodníky jsou rozmlácený, Tomáši, taky částečně proto, že tam 
najíždějí ty fára. Myslím auto zaparkované na chodníku, ne že tam mám kolo přímo na chodníku. Vo-
lal jsem na městskou, tam to nikdo nebral, tak jsem volal Policii ČR a ti kontaktovali městskou. Měst-
ská přijela, obešli auto, podívali se a nasedli do fára a jeli zase dál. Nic, že by zapsali čísla, nic takové-
ho. Teď se vrátíme k tomu. Možná si také někteří myslíte, že fůra řidičů, když máte debatu, tak co 
bych nemohl parkovat na chodníku. Jako ten poslední hňup, co na mě řval, že tam není žádný zákaz. 
Když se podíváte, a to stačí, když vezmete učebnici pro autoškoly, tam je to jasně definovaný. Po 
chodníku chodí chodci a jiní účastníci. Provozu po pozemních komunikacích se nesmí účastnit, jinak 
by stanovila vyhláška jinak. Žádná vyhláška nestanoví, že si tady může někdo parkovat na chodníku. 
Jedno fáro, tam parkuje na chodníku již nejmíň 10 let a nic se neděje.  Teď jsem to viděl o posledním 
víkendu.  Asi takhle, je tam taky, kdo je to chodec. Chodec je ten, kdo jde normálně a chodec je taky 
ten, kdo vede kolo, vede psa, vede psa. Takže vidíte, že já mám tohle podložený.  To jsou všechno 
paragrafy české legislativy. Už radši končím, nebo snad ještě jeden příběh. Víte, tady už je takový 
binec a mám na to svědky. Tuhle třeba, je to asi dva měsíce před Ivankou, ale je to z té druhé strany 
při vjezdu z města, zaparkuje auto a zablokuje tam lidi, co jsou tam na parkovišti, nechá puštěný mo-
tor. Puštěné motory, to je tady taky. Nechá puštěný motor a jde si nakoupit. Fronta.  Jak to, že si řidič, 
může dovolit, na takové hlavní štrece zaparkovat? Protože ví, že se mu nic nestane. S tím mám takové 
zkušenosti. Kdyby takto zaparkoval na dědině, tak nejbližší traktorista vyleze a dá mu přes hubu. Asi 
to, když už jsme tady u těch výfuků. Když jsem byl kterýsi den na městě, tak tady byla nějaká dodáv-
ková služba.  Zaparkuje fáro, nechá běžet motor, takhle to udělal třikrát. Dámy a pánové, tohle je třeba 
řešit. Řešit prostě nějakým dohledem. Že policajti nemůžou být na každém rohu 24 hodin, to mi je, 
stačily by kamery, které by to registrovaly. Pak by se daly vyvozovat důsledky, jestli je o to tedy zá-
jem.  Ještě poslední, pane bože, které, já to řeknu natvrdo.  Které blbé hovado, dává schválit, aby se 
dávaly takové cedule na kandelábry, když přijede cirkus? Vždyť to zabraňuje normálně chůzi a ještě to 
je přidrátováno a z toho trčí drát. To je dobré na vypíchnutí oka.  Ta to si tedy rozhodně nepřeji. Ne-
chci, tady zjišťovat, kdo tady dal ke schválení. Možná nikdo, pak je to načerno. Vždyť to tam vypadá 
hnusně, tady se furt nějaká estetika.  Estetika sem, tam a takhle otabulovány kandelábry. Můžete se o 
to přerazit. Tady k tomu asi nic, starosta mi na to, cosi odpověděl a já jsem mu také odpověděl. Sta-
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rosta - děkuji za diskuzní příspěvek. Mám k tomu jen dvě poznámky. První poznámka je parkování na 
ulici Znojemská.  Je to navezení zboží do Ivanky, kdy tam skutečně ráno stávají v 7:15 hodin auta a 
těžko se objíždí. Druhý kritický moment je, když si opravdu zastaví ten kamioňák a nakoupí si tam 
svačinu. Na druhou stranu, proč by si kamioňák nemohl koupit svačinu. Právě v rámci projektu opravy 
celé ulice Znojemská. Prosím Vás další špatný moment je vyjíždění z Polikliniky, kdy najíždíte na 
ulici K. H. Máchy, vyjíždíte ze dvora a i tento prostor je kritický. Stojí tam dva autobusy a je tam do-
cela poměrně velký provoz, který a řekl bych, zaplať pánbůh, že se tam nic nestalo. V rámci opravy 
této ulice bude řešen záliv k obchodu, tak aby tam došlo k tomu, že se zmenší sice chodník před ob-
chodem Ivankou, ale auta budou moci najet do tohoto zálivu. Budou tam tři stání, a to pouze pro auta 
se zbožím. Takže v nějaký moment - neděle kolem 14:00 hodin a pak vždy ráno od 6:30 do 8:30 ho-
din. Druhá poznámka je k parkování na chodnících. Tento podnět prověřím a je zaznamenán, zjistím 
skutečný stav věci. STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. - můžu se zeptat, pane starosto?  Když se 
tam bude řešit celá ta dopravní situace, tak je tam ještě problém ten, že když auta jedou z kruhového 
objezdu, tak prostě nedodržují odbočování, ale střihnou to, přes část ulice. Tam už se kolikrát stalo, že 
třeba 5 cm auto, která tam stojí.  Oni prostě neodbočí správně, ale střihnou si to. Tam je to opravdu, 
tak strašně nebezpečné, že ani neodbočují správně.  Starosta - tam se to bude řešit ostrůvkem.  Tam to 
pak jasně řekne, kdo jede do polikliniky a kdo jede na ulici Husovu a kdo kam vyjíždí. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. - já jsem jenom chtěla, že to parkování na chodnících je opravdu v Krumlově velký ne-
švar. Kolikrát je problém projet i s kočárkem, myslím po celém Krumlově ne jen nějakou ulici. Ničí se 
chodník. Starosta - samozřejmě to parkování není problém parkování Krumlova. To je parkování zce-
la běžné, když se podíváte do Ivančic, do Znojma, ti řidiči. To není problém těch obcí, to je problém 
neukázněnosti těch řidičů. My jako město se k tomu můžeme nějakým způsobem postavit a budeme 
represivní složkou. Lepší represe než výchova. To mají, ale přece vychovávat v autoškolách. Jestliže 
má někdo autoškolu, tak ho musí naučit parkovat, kde má a kde nemá parkovat. Není to problém je-
nom Krumlova, je to problém všech. Tady to bylo podáno, jako bychom byli, s projevem té prezentace 
já absolutně nesouhlasím. Občan - chtělo by to nějaký píár. Vodtáhli jsme fáro a šofér zaplatil pět 
litrů. Ono to zapůsobí. Starosta - máte dva domácí úkoly, teď se to pokusím trochu odlehčit. Dne 29. 
Listopadu návštěva prezidenta Zemana v Moravském Krumlově.  Přijde Vám program, který zde pre-
zident Zeman bude absolvovat. S tím, že pokud se budete účastnit nějaké části programu, tak řekněte, 
které ať na to můžeme připravit hradní protokol. Druhá věc, viděli jste zde možnost spolupráce 
s muzeem Pragy, využití zámku plus dalších prostor.  Byl bych rád, kdybyste o tom trošku popřemýš-
leli a kdyby Vás k tomu něco napadlo, a napsali mi e-mail, domluvili bychom se na nějaké schůzce a 
probrali, co a jak se sluší. Pohádkové vánoce jsou 2. prosince, svěcení adventního věnce je 3. prosince, 
zpívání u stromu je 23. prosince v sobotu, 15. prosince se otevírá sál v hotelu koncertem skupiny Dy-
mytry a dovoluji si Vás upozornit na 30. prosince, kdy proběhne Rybova mše vánoční ve farním koste-
le. Jsou na to čtyři sólisté a bude to jeden z nejhezčích koncertů.  
  
 
 
19.   Usnesení   

 
 
20.    Závěr 

 



22. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 6. 11. 2017 
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Pan starosta ukončil jednání v: 17: 50 hodin  
  
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

           Ing. Vladimír Lang 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                PharmDr. Marie Strieglerová 
 
 
 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 6. 11. 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


